
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 13/6 1949 på Stadion.
Närvarande: K.-E. Nordlund, E. Extergren, B. Garpe, 

K. Liliequist samt under sammanträdets senare 
del: G. Rinman.

§ 1. Öppnades sammanträdet kl. 17.45 av vice ordf. Nord
lund, som förklarade sammanträdet närmast tillkommet 
för att tillsammans med fotbollssektionens styrelse 
diskutera och avgöra en del ekonomiska ärenden. Fot
bollssektionen representerades av A. Malmgren och 
G. Lundqvist.

§ 2. Redogjorde Malmgren för den ekonomiska ställningen, 
för fotbollssektionen, utvisande ett deficit på c:a 
5.000 kr. För den allra närmaste framtiden krävdes 
i runt tal 10.000 kronor för att klara utgiftsposter 
sådana som spelarnas presentkort (3.900 kr.), semes
terresan till Dalarne (3.500 kr.), löner (1.100 kr.), 
varför fotbollssektionens styrelse beslutat att hos 
styrelsen anhålla om ett anslag på 15.000 kr. genom 
belåning av föreningens obligationer.

§ 3. Nordlund konstaterade att de två förutsättningar, 
som uppställts för semesterutflykten till Dalarna, 
nämligen dels att A-laget kvalificerade sig för 
div. I, dels att styrelsen erhållit och godkänt 
sektionsstyrelsens kostnadsförslag för denna resa, 
uppfyllts. Då ingen annan möjlighet att anskaffa 
medel stod till buds, fastslog styrelsen, att obli
gationerna skulle belånas till ett belopp av 10.000 
kr.

§ 4. Beslöts att sekreteraren åter skulle tillskriva A/B 
Fotboll stadion med påminnelse om de ytterligare in
trädeskort, som ställts i utsikt ifall föreningen 
kvalificerade sig för div. I.

§ 5. Sedan Rinman infunnit sig till sammanträdet och upp
lysts om beslutet ang. belåningen av obligationerna, 
upptogs ärendet på nytt, varvid Rinman förklarade 
sig ej villig biträda beslutet om belåning. Eftersom 
någon annan väg att lösa fotbollssektionens behov av 
kassaförstärkning ej stod att finna, förklarade sig 
Rinman beredd tillstyrka en belåning med ett belopp 
på kr. 5.000 under uttalande av att han därmed ville 
undvika att ge anledning till störning av sammanhåll
ningen inom A-laget och dess ledning. Sedan styrelsen 
i övrigt vidhållit sitt beslut om belåning med 
10.000 kr., begärde Rinman att hans reservation i 
enlighet med vad som nämnts i det föregående skulle 
tas till protokollet. Beslöts att i ordf. Larsons 
frånvaro vice ordf. Nordlund jämte Rinman skulle 
teckna föreningens namn i samband med belåningen.
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§ 6. Sedan Malmgren meddelat, att ytterligare en utgifts
post var att vänta i samband med en planerad avslut
ningsfest för A-laget, uttalade styrelsen en vädjan 
till fotboll ssektionen att avstå eller i varje fall 
ställa på framtiden denna fest på grund av det svaga 
ekonomiska läget. I anslutning härtill uttalade sig 
styrelsen för ett förslag från Nordlund om ett ge
mensamt sammanträde med samtliga sektionsstyrelser 
för att diskutera olika sätt att förbilliga driften. 
Om möjligt skulle sammanträdet hållas den 25/7/49.

§ 7. På begäran av fotbollssektionen beslöts, att C-lags
ledaren Tore Jansson, som under 5 år handhaft detta 
lag, skulle tilldelas föreningens standar med in
skription. C-laget hade under dessa 5 år inte för
lorat någon enda match och vunnit 5 raka seriesegrar.

§ 8. Beslöts att föreningen skulle sända kransar och upp
vakta vid A. Sandströms och Per Nilssons bårar.

§ 9. Skidsektionens förslag om att styrelsen skulle 
delta vid en visning av Hammarbybacken framfördes 
och beslöts att t.v, låta anstå med visningen.


